
Zápis č. 30/(20-23) 276 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT 

konaného 15. listopadu 2022, 14:00 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FCH VUT v Brně, Purkyňova 464/118 – E517 

 
Přítomni: Adamczyková, Diviš, Kalina, Komendová, Krouská, Obruča, Pilátová, Sedláček, 

Smilek, Vacula 
Omluveni:    Kouřilová, Lindovský, Pořízka, Přikryl, Zahrádka 
Hosté:    Dzik, Hladík, Kovalčík, Vašinová Galiová, Veselý, Weiter 

Program: 
1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Různé 
 
AD 1)  
Předseda AS FCH zahájil zasedání a dotázal se, zda má někdo připomínky k programu; 
připomínky nebyly vzneseny, proběhlo hlasování o navrženém programu: 
Hlasování:  
 Pro:   10 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
Zápis č. 275 byl členům Akademického senátu zaslán. Drobné úpravy byly zapracovány, ale 
po věcné stránce zápis zůstává nezměněný; proběhlo hlasování. 
Hlasování:  
 Pro:   10 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Zápis č. 275 byl schválen. 
 
 
AD 2)  
Předseda AS předal slovo děkanovi fakulty, prof. Veselému: 
• S cílem uspořit část finančních prostředků za energie byly na VUT diskutovány různé 

možnosti změn termínů akademického roku, ale nedošlo ke shodě mezi fakultami. 
Z tohoto důvodu i na FCH se po období vánočních svátků začne vytápět již od 2. ledna. 

• Letos je opět vyhlášena Cena děkana za vynikající studijní výsledky a Cena děkana za 
vynikající publikační výsledek výzkumu – pokyn děkana 7/2022 a 8/2022. Ceny budou 
předány ve čtvrtek 15. 12.; následovat bude vánoční přípitek. 

• Ve vestibulu ještě probíhají finální optimalizace v nastavení otevírání dveří apod. 
• Došlo ke zdržení výroční zprávy u grafičky; předpokládaný termín předložení 

dokumentu je pondělí 21. 11.; bylo dohodnuto, že dokument bude projednán na 
příštím řádném zasedání AS FCH; schválení proběhne následující týden 
korespondenčním způsobem. 
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AD 3)  
Dr. Pilátová 

• Navrhuje, aby vedení zvážilo ve vestibulu možnost instalace ještě jedné čtečky karet 
na druhé straně dveří, jelikož při současném stavu zůstávají dveře zbytečně dlouho 
otevřené. 

Dr. Sedláček 
• Nabízí součinnost Ekonomické komise AS při tvorbě tezí nových pravidel rozpočtu. 

Dále se dotázal, zda existuje nějaká možnost, jak alespoň částečně eliminovat inflaci. 
Reaguje tajemník: Část financí ukládáme již od jara na termínované vklady (v průběhu 
léta to bylo přerušeno, jelikož probíhalo právní ověřování, zda je to skutečně 
v pořádku), nicméně celou inflaci to nepokryje.  

• Dotaz na etický kodex VUT – reaguje doc. Diviš a prof. Weiter: Etický kodex VUT byl 
schválen na posledním zasedání AS VUT, přičemž se VUT přihlásilo ke standardním 
evropským předpisům. 

Doc. Kalina 
• Dotázal se, proč nefunguje zaměstnanecká menza – některé dny je studentská menza 

v době oběda přeplněná; reaguje děkan: Tuto situaci se chystá vedení fakulty řešit 
s ředitelkou KaM. 

 
 
Závěrem předseda AS FCH VUT konstatoval, že příští zasedání AS FCH VUT se uskuteční  
6. prosince 2022 ve 14.30 hodin, poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 
 
Brno, 16. 11. 2022 
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková 
 
 
 
..................................... ..…………………………………………. 
   Ing. Jan Zahrádka       prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH            Předseda KAP AS FCH 
   
 

……………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 
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